
Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

  

   Mestská rada od posledného zasadnutia mestského zastupiteľstva zasadala trikrát sa to: 

30. 1. ,  8. 2. a 19. 2. 2007.  

 

    Na mimoriadnom zasadnutí MsR dňa 30. 1. 2007 boli prítomní 3 členovia mestskej rady, Mgr. 

Jánošík bol ospravedlnený. 

     Jediným bodom programu bolo prejednanie vrátenia finančných prostriedkov, ktoré boli 

poskytnuté na dostavbu Zariadenia sociálnych služieb vo výške 400.000.- Sk. K prejednávanému 

bodu bola prizvaná aj vedúca finančného oddelenia Bc. Uhrinová, ktorá konštatovala, že finančné 

prostriedky je potrebné v termíne do 31. 1. 2007 zúčtovať.  

 

    Primátor mesta oboznámil prítomných s tým, že dňa 21. 11. 2006 bol vypracovaný záznam 

z prešetrenia priestorových a materiálnych podmienok na poskytovanie sociálnych služieb 

v Zariadení sociálnych služieb. Prešetrenie vykonali zamestnankyne OSVZ ÚBBSK za účasti 

riaditeľky Ing. Márie Valentínyovej. 

 

  V závere bolo konštatované, že: 

   Zrekonštruovaná časť zariadenia sociálnych služieb pôsobí účelne a vkusne, je bezbariérová. Tá   

   časť zariadenia, ktorá bude slúžiť ako domov dôchodcov, ešte nie je ukončená a teda nie je  

   pripravená pre zahájenie poskytovania sociálnych služieb. 

   Preto je nevyhnutné, aby Zariadenie sociálnych služieb v Poltári zaslalo Úradu BBSK informáciu 

   po vykonaní kolaudácie a ukončení prác /vrátane materiálneho vybavenia/ v časti, kde bude   

   domov dôchodcov. 

 

     Z uvedeného vyplýva, že kým stavba nebude skolaudovaná, nedostaneme z VÚC financie.  

Ak do 30. 4. 2007 stavbu skolaudujeme, od 1. 7. môžme dostať financie na prevádzku ZSS. 

 

M E S T S K Á  R A D A  

po prejednaní 

S Ú H L A S I L A 

s vrátením finančných prostriedkov vo výške 400.000.- Sk, poskytnutých na dostavbu Zariadenia  

sociálnych služieb v meste Poltár 

 

D O P O R U Č I L A 

1/ správu, ktorú vypracovala komisia na zistenie skutkového stavu v zariadení, predložiť na  

    zasadnutí MsZ 

2/ dňa 8. 2. 2007 uskutočniť zasadnutie MsR a prizvať: MEPOS s. r. o., 

                                                                                          Ing. Štefan Sekula, 

                                                                                          Dušan Deák, 

                                                                                          Pavel Gavalec,      

               Ing. Karol Kovács, 

                                                                                           stavebné oddelenie MsÚ 

 

    Ďalšie zasadnutie mestskej rady sa uskutočnilo 8. 2. 2007 za účasti 3 členov mestskej rady, Mgr. 

Jánošík bol ospravedlnený. 

       

Z prizvaných boli prítomní: 

                                           MEPOS, s. r. o., Lučenec, Ing. Ján MELICHER 

                                           Dušan DEÁK,   

                                           Pavel GAVALEC,  

                                           Zita HRICOVÁ,  vedúca stavebného oddelenia 
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                                   Ing. Ivan BARKÁČ, Spoločný stavebný úrad, Poltár 

                                           Viera BAHLEDOVÁ, samostatná odborná referentka, stavebné  

       oddelenie 

Zasadnutia sa nezúčastnili:  Ing. Štefan SEKULA – TOMB – STONE, Rimavská Sobota 

                                             Ing. Karol KOVÁCS,  Rimavská Sobota 

 

   Hlavným bodom programu bolo riešenie dostavby Zariadenia sociálnych  služieb v meste Poltár, 

aby sme mohli získať finančné prostriedky na prevádzku. Na základe uvedeného boli aj prizvaní  

oboznámení so záznamom zo dňa 21. 11. 2006 z prešetrenia priestorových a materiálnych 

podmienok na poskytovanie sociálnych služieb v Zariadení sociálnych služieb. Uvedený záznam 

bol primátorovi mesta Ing. Rončákovi predložený až dňa 22. 1. 2007. Na zasadnutí zastupiteľstva 

VÚC dňa 7. 12. 2006 bolo prerozdelené pre všetky zariadenia 76.000.000.- Sk. Poltár tam na 

základe vykonaného šetrenia nefiguroval. Pokiaľ chceme dostať financie, musí byť uskutočnená 

dostavba. Dňa 7. 6. 2007 sa uskutoční zasadnutie a od 1. 7. 2007 môžeme dostať financie na 

prevádzku. 

 

ME S T S K Á  R A D A 

po prejednaní  

D O P O R U Č I L A 

1. dňa 12. 2. 2007 uskutočniť stretnutie komisie, ktorá bola schválená uznesením mestského    

    zastupiteľstva na zistenie skutkového stavu v ZSS, spolu so zástupcom MEPOSU s. r. o., 

    p. Deákom a projektantom 

 

   Potom mestská rada pokračovala v jednaní bez účasti prizvaných. 

Predmetom ďalšieho rokovania bolo odkúpenie majetku úpadcu MONT – REAL , s. r. o., Ul. 13. 

januára  Poltár.    

    

M E S T S K Á  R A D A  

po prejednaní 

S C H V Á L I L A 

l. zloženie zábezpeky na kúpu majetku úpadcu MONT – REAL, s. r. o., Ul. 13. januára, Poltár, 

   patriaci do konkurznej podstaty mimo draźby pozostávajúci: 

   a/ zo všetkých nehnuteľností nachádzajúcich sa v k. ú. Poltár zapísaných v Správe katastra 

       Poltár na LV 2127 spolu s hnuteľnými vecami nachádzajúcimi sa  v týchto nehnuteľnostiach 

       a peňažnými pohľadávkami. 

   b/ zo všetkých nehnuteľností nachádzajúcich sa v k. ú Zelené zapísaných na Správe katastra    

       Poltár na LV 1593 vo výške 1.500.000.- Sk nasledovne: 800.000.- Sk z rezervného fondu 

       Mesta a 700.000.- z bežného úćtu na účet 8099244/1200 

 

 

 

 

 

 

predjednala správu s p. Deákom a MEPOSOM s. r. o. 

- vymeniť stavbený dozor 
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       Ďalšie zasadnutie mestskej rady sa uskutočnilo 19. 2. 2007 za účasti všetkých 4 členov 

mestskej rady. 

 

    Prvým bodom programu bola kontrola prijatých úloh zo zasadnutia mestskej rady a mestského 

zastupiteľstva. 

Bolo konštatované, že 

- komisia školstva predjedná delegovanie zástupcov do Rád škôl a školských zariadení  

- stavebné oddelenie zaslalo upozornenie Ing. Celušákovi   

- primátor mesta jednal ohľadom priestorov po ZSŠ – S s VÚC  

- inzerát ohľadom odpredaja áut, ktoré sú majetkom mesta, bol zverejnený v novohradských  

  novinách 

- hlavná kontrolórka správu z vykonanej kontroly podnikateľské aktivity vedúcich 

   pracovníkov mesta predloží  na zasadnutí MsZ 

- pracovníčka pre životné prostredie prešetrila pripomienku ohľadom umývania kamiónu na  

  Pionierskej ul.  

- členovia stavebnej komisie na svojom najbližšom zasadnutí budú hľadať riešenie na vybudovanie  

   vodovodu na Ul. 13. januára  

- pracovníci mestského podniku služieb opravili mostík na Novej ul. a zaoberajú sa prípravou  

  tabúľ, ktoré budú osadené pri vstupe do mesta 

- zberné šachty  sú čistené priebežne podľa potreby 

- MsPS predloží tiež kalkuláciu na úpravu chodníka za rodinným domom p. Krňana  

- zníženie dane z nehnuteľnosti môže byť prehodnotené na budúci rok 

- mostík pri Koršóovi zatiaľ nebudeme budovať 

- pasport miestnych komunikácií, chodníkov a verejných priestranstiev vypracuje stavebná komisia 

- prednosta upozornil ZŠ na opravu odkvapových rúr 

 

M E S T S K Á  R A D A   

vzala kontrolu plnenia prijatých úloh zo zasadnutia mestskej rady a mestského zastupiteľstva 

na vedomie 

 

D O P O R U Č I L A 

prijímať žiadosti na prenájom nebytových priestorov na tržnici do konca marca 2007 

 

     Potom predseda ekonomickej komisie predložil správu o výsledku inventarizácie nehmotného a 

hmotného dlhodobého majetku, DDHM, DHM, OTE a zásob mesta Poltár ku dňu 31. 12. 2006. 

 

M E S T S K Á  R A D A   

vzala správu na vedomie a doporučila na prejednanie MsZ 

 

D O P O R U Č I L A 

schváliť zloženie novej likvidačnej komisie 

 

    Hlavná kontrolórka predložila členom mestskej rady zápisnicu dočasnej komisie pre zistenie  

skutkového stavu financovania stavby ZSS. Správa je vypracovaná písomne a poslancom bola 

zaslaná domov. 

M E S T S K Á  R A D A 

po prejednaní  

V Z A L A 

predloženú zápisnicu na vedomie a doporučila ju na prejednanie MsZ 
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   Zasadnutia sa zúčastnili aj p. Vladimír Sendrei a Beata Berkyová, ktorí konštatovali, že majú  

záujem nadviazať spoluprácu s Mestom Poltár a zúčastniť sa ako partneri pri tvorbe projektov. 

Ako občianske združenie organizujú kultúrne podujatia, vystúpenia rómskych kapiel, benefičné 

koncerty, futbal, volejbal, opravu rómskych bytoviek... 

 

V bode  r ô z n e: 

M E S T S K Á  R A D A  

D O P O R U Č I L A  S C H V Á L I Ť 

1. začlenenie Špeciálnej základnej školy do ZŠ na Ul. školskej a vytvorenie 2 špeciálnych tried 

    k 1. 9. 2007 

2. vytvorenie Spoločného školského úradu v meste Poltár za účelom kvalitného, racionálneho a 

    efektívneho zabezpečenia výkonu prenesených úloh štátnej správy na úseku školstva 

3. prepracovanie PD „Poltár mestské kúpalisko - bazén 50 m“ na neplavecký bazén alternatíva č. 1, 

    /s hĺbkou 1, 50 m/ ktorú prepracuje autorizovaný architekt Ing. arch. Ján Katuščák, Prešov  

4. vypracovanie PD na rekonštrukciu budovy MsÚ podľa predloženej štúdie vypracovanej Ing.  

    Jánom Kubaliakom 

5. kúpu nehnuteĺnosti – pozemkov v k. ú. Poltár nasledovne: 

   E KN parc. č. 689 o výmere 10669 m2 kultúry orná pôda v celkovej hodnote 185.760.- Sk t. j.   

   výmera 4477 m2 bola odkúpená v r. 1970 a zostávajuca výmera 6192 m2 po 30.- Sk/m2 a C KN   

   parc. ć. 2378/2 o výmere 195 m2 kultúry záhrada, C KN parc. ć. 2380/3 o výmere 33 m2 kultúry  

   zastavaná plocha a nádvorie, C KN parc. ć. 2381/1 o výmere 123 m2 kultúry záhrada, C KN parc.  

   č. 2381/2 o výmere 107 m2 kultúry záhrada a C KN parc. č. 2381/3 o výmere 37 m2 kultúry  

   zastavaná plocha a nádvorie po 300.- Sk/m2  v celkovej hodnote 148.500.- Sk od Ing. Juraja  

   Garaya, bytom Bezekova 2013/19, Bratislava - Dúbravka   

6. kúpnu zmluvu na odpredaj pozemku vo vlastníctve mesta pre kupijíceho MUDr. Andrea    

    Baníková a zámennú zmluvu medzi vlastníkom Mesto Poltár a vlastníkmi v podielovom  

    vlastníctve MUDr. Andrea Baníková a Ing. Pavel Benko po vypracovaní GP 

7. kúpnu zmluvu na odpredaj nehnuteľnosti v k. ú. Poltár zapísanej na LV č. 489, C KN parc. č. 88       

    o výmere 51 m kultúry záhrada, parc. č. 89 o výmere 798 m2, kultúry zastavané plochy a  

    nádvoria a parc. č. 90 o výmere 792 m2 kultúry záhrada v podiele 3/ 6 v prospech kupujúcich  

    Tatiana Miklecová, MUDr. Soňa Homolová, Ing. František Žilák za 1.- Sk z dôvodu, že uź kúpna  

    cena bola na predmetné nehnuteľnosti vyplatená v r. 1976 t. j. 819, 49 m2 za 820.- Sk, návrh na  

    vklad nehnuteĺnosti na vklad do katastra znášajú kupujúci  

8. zmenu organizačného poriadku Mesta Poltár podľa predloženého návrhu 

9.  pracovný čas hlavnej kontrolórky na plný úväzok  

10. finančné prostriedky vo výške 75.920.- Sk na zakúpenie stolov a stoličiek do spoločenskej  

      miestnosti KD 

11. roznášanie platobných výmerov za miestne dane a poplatky a za komunálny odpad do vlastných  

      rúk na dohodu 15.- Sk/ks 

12. na základe prijatých žiadostí, odpredaj voľných mestských bytov do osobného vlastníctva   

      za vyvolávaciu cenu v ponukovom konaní 

13. za členku bytovej komisie p. Janku Šáliovú, pracovníčku Bythermu a odvoláva p. Vlastu  

      Melicherovú 

14. pôžičku pre Bytherm s. r. o. z Fondu rozvoja bývania vo výške 490.000.- Sk s tým, že mesačné  

      splátky budú 100.000.- Sk 

 

D O P O R U Č I L A 

l. do najbližšieho zasadnutia MsR prehodnotiť činnosť Zariadenia sociálnych služieb v meste 

     Poltár 
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V Z A L A  N A  V E D O M I E 

l. informáciu o občianskom združení, ktorého štatutárom je Beata Berkyová 

2 informáciu o odpredaji polikliniky Poltár 

 

S C H V Á L I L A 

l. pridelenie bytu na Ul. železničnej 711/44 č. b. 16 po Adriánovi Truongovi 

 

p. Oľge DIBAĽOVEJ, Pionierska 108, Poltár 

 

   na skúšobnú dobu 3 mesiace. Pokiaľ nebude mať podlžnosti voći Bythermu s. r. o., bude jej  

   predĺžená nájomná zmluva.  

 

2. zmenu otváracích hodín pre GENESIS  na Ul. novej nasledovne: 

    PO – PI                              od 8, 30 – 12, 00    od 12, 00 – 16, 30 

    SO                                      od 8, 00 – 11, 00 

 

3. otváracie hodiny pre Gejza Gléduru, Nová 554 v reštaurácii na Ul. kanadskej nasledovne: 

    PO – NE                          od 11, 00 do 24, 00 hod. 

  

4. otváracie hodiny pre rodinnú firmu Ladislava Jankú v bare a herni na Ul. slobody nasledovne: 

    PO – NE                            od 9, 00 – 02, 00 hod.. 

 

5. pridelenie 3 – izbového bytu na Ul. slobody 720 č. bytu 24 

 

                                  Júliusovi Cienikovi, Sklárska 506 a Lenke Hladkej, Sklárska 503 

    po p. Šulekovi 

 

6. prenájom vestibulu kultúrneho domu na usporiadanie zábavy  dňa 23. 2. 2007 do 04, 00 hod. pre  

    Daniela Kamasa  

 

7. prenájom nebytových priestorov vestibulu kultúrneho domu na predaj textilu pre Ferdinanda 

    Ruceka, Čadca 

 

8. nasledovné otváracie hodiny v prevádzke cukráreň na Ul. obrancov mieru pre Máriu  

    Benediktyovú: 

    PO – PI                       8, 00 – 17, 00 

 

9. umiestnenie stávkových terminálov v GOGO bare, Sklárska 50 pre JUNIOR GAME s. r. o.  

    Bratislava  

 

10. prenájom spoločných nebytových priestorov na Ul. družby pre Petra Herbačeka a Jaroslava  

      Tomeka 

 

11. umiestnenie prevádzky TIPSPORT Žilina na Novej ul.  s nasledovnými otváracími hodinami: 

      PO                      od 11, 00 do 21, 00 hod. 

      UT – NE             od 10, 00 do 21, 00 hod. 

 

12.vydávanie mestských novín mestským úradom s tým, že inzercia bude zabezpečovaná cez PT  

     PRINT Ondrej Lepiš  
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13. odmenu bezpríspevkovým darcom krvi držiteľom zlatej, striebornej a bronzovej Jánskeho  

      plakety vo výške 300.- Sk, 500.- Sk a 700.- Sk   

 

N E D O P O R U Č I L A 

l. pridelenie jednorazového finančného príspevku pre Zuzanu Uhrinovú, Fućíkova 23, Poltár 

2. umiestnenie pamätnej tabule Pavlovi Hroncovi Dobročského  

  

D O P O R U Č I L A 

l. aby žiadosť Novohradského osvetového strediska v Lučenci riešila komisia kultúry 

 

P O D P O R I L A 

projekt „Európske hlavné mesto kultúry“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva  

v Poltári konané dňa 26. 2. 2007 

 

Prítomní: MUDr. Jana Gasperová, Edita Klembasová, MVDr. Július Balog, Pavel Gavalec, 

                MUDr. Radovan Baník, Mgr. Pavel  Jánošík, Ing. Ján Kubaliak, Róbert Sobota, Ing.  

                Július Kišák, Karol Pajda, Bc. Jozef Vretenička, Darina Srnišová, Renata Kancková  

 

Ospravedlnený:                                     - 

 

 

Primátor:                          Ing. Pavel  R O N Č Á K 

Prednosta:                        JUDr. František  K R A J Č O 

Hlavná kontrolórka:                   Iveta  L A K O T O V Á 

Zapisovateľka:                           Marta  K U P Č E K O V Á 

 

II. 

 

   Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta Ing. Pavel Rončák, ktorý 

privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 12 poslanci mestského 

zastupiteľstva a preto je uznášaniaschopné. 

 

Za overovateľov určil:   MVDr. Júliusa  B A L O G A 

                                       MUDr. Janu  G A S P E R O V Ú 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli MVDr. Balog a MUDr. Gasperová? 

12 za                                                   - proti                                          - sa zdrźal hlasovania 

                                                                                                               p. Gavalec neprítomný 

Návrhová komisia:         Ing. Július  K I Š Á K 

                                               Darina  S R N I Š O V Á 

                                        Ing. Ján  K U B A L I A K 

Hlasovanie: Kto je za to, aby v návrhovej komisii pracovali Ing. Kišák, Srnišová a Ing. Kubaliak? 

12 za                                                   - proti                                          - sa zdrźal hlasovania 

                                                                                                                p. Gavalec neprítomný 

                       

P R O G R A M : 

l. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

         Predkladá: zástupca primátora 

2. Správa o výsledku kontroly inventarizácie nehmotného a hmotného dlhodobého majetku, 

   DDHM,  DHM, OTE a zásob mesta Poltár ku dňu 31. 12. 2006 

                                                             Predkladá: predseda ekonomickej komisie 

3. Zápisnica z dočasnej komisie pre zistenie skutkového stavu financovania stavby Zariadenie 

    sociálnych služieb v meste Poltár 

      Predkladá: predseda dočasnej komisie 

 

4. R ô z n e 

 

5. D i s k u s i a 

 

6.  Záver 

  

      Primátor mesta, skôr než dal schváliť program,  presunul jeden bod a to:  

„Zápisnica z dočasnej kontroly pre zistenie skutkového stavu financovania stavby ZSS v meste 



- 2 - 

 

Poltár“ na záver rokovania MsZ a vyhlásil ho za neverejný, nakoľko existuje prezumcia nevinny. 

Hlasovanie: Kto je za návrh, aby bol tento bod prerokovaný ako posledný a neverejne? 

12 za                                                  - proti                                          - sa zdrźal hlasovania 

          p. Gavalec neprítomný  

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby sa mestské zastupiteľstvo riadilo takto upraveným programom? 

12 za                                                   - proti                                          - sa zdrźal hlasovania 

                                                                                                                p. Gavalec neprítomný 

 

 Primátor mesta oznámil všetkých poslancom, že odteraz sa zasadnutia MsZ budú nahrávať 

na diktafón, ćo bude slúžiťako pomôcka pri písaní zápisníc z rokovania. 

 

l. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

    Uvedenú správu predložil zástupca primátora MUDr. Baník. Je vypracovaná písomne a v plnom 

znení priložená k zápisnici. 

Diskusia: 

p. Gavalec 

- pripomienkoval, že mestská rada nič neschvaľuje, iba doporučuje 

 

MUDr. Baník 

- konštatoval, že mestská rada to tak aj robí  

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej 

rady a primátora mesta? 

13 za                                                   - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

  

2. Správa o výsledku kontroly inventarizácie nehmotného a hmotného dlhodobého majetku, 

    DDHM,  DHM, OTE a zásob mesta Poltár ku dňu 31. 12. 2006 

   Túto správu predložil poslancom predseda ekonomickej komisie Ing. Kiśák. Je vypracovaná 

písomne a poslancom bola zaslaná domov. 

Ing. Kišák tiež konštatoval, že odpredaj vyradeného majetku sa uskutočňuje po vyhlásení mestským 

rozhlasom. Neodpredaný, vyradený majetok treba fyzicky zlikvidovať. Likvidačnú komisiu, ktorá 

pôsobila v uplynulom volebnom období,  treba odvolať a vymenovať novú.  

 

p. Klembasová 

- upozornila na to, že v tabuľkovej časti v správe a to majetok na vyradenie str. 12 chýbajú položky  

pri organizáciách MsÚ Poltár a Spoločný obecný úrad Poltár 

 

p. Pajda 

- mal dotaz, či ide o vyradenie starého autobusu 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bola uvedená správa schválená? 

13 za                                                   - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

  

3. R ô z n e 

    Nasledujúce správy predložila hlavná kontrolórka. Sú vypracované písomne a v plnom znení 

priložené k zápisnici. Poslancom boli zaslané domov. 

 

Správa z vykonanej kontroly podnikateľské aktivity vedúcich pracovníkov mesta 
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Diskusia: 

p. Gavalec 

-konštatoval, že JUDr. Krajčo ho oklamal. Povedal, že súhlas na živnosť mu podpisoval na  

1 rok.  

Na bloku „P“ má tabuľu s označením právnická poradňa. Na technických službách je podpísaná 

dohoda na 3.000.- až 4.000.- Sk za činnosť, ktorú robí cez pracovnú dobu. Či to nie je podnikanie? 

Buď nech robí právnické veci, alebo prednostu. 

 

primátor mesta 

- JUDr. Krajčo nemá podnikateľskú činnosť, Príjem mať môže. 

 

prednosta MsÚ 

- mám dohodu o vykonaní práce. Je to komerčná činnosť JUDr. Jančíka, nikdy som nemal živnosť. 

 

primátor mesta 

- prednosta pracuje nie na základe živnostenského oprávnenia 

 

hlavná kontrolórka 

- 1. 9. 2006 podpísal p. Gavalec prednostovi súhlas na dobu neurčitú 

 

p. Gavalec 

- podstrčil mi to na podpis, ako aj tebe podstrkuje 

 

Ing. Rončák 

- na rozdiel od teba ja to čítam, čo podpisujem. Môžeš prísť pozrieť do kancelárie. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby správa bola vzatá na vedomie? 

13 za                                                   - proti                                          - sa zdrźal hlasovania 

  

Správa o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský zväz protifašistických  

bojovníkov na r. 2006 

 

 Správa z kontroly využitia účelovej dotácie poskytnutej z mestského rozpočtu pre Mestskú 

 organizáciu - Jednoty dôchodcov v Poltári na r. 2006 

 

Správa z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre Slovenský zväz zdravotne postihnutých 

ZO Poltár 

 

Správa z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za r. 2006 

Diskusia: 

MUDr. Gasperová 

- mala dotaz, aké sú to nezúčtovateľné doklady v súvislosti s TJ 

 

MUDr. Baník 

- Mesto má vypracované stanovy, na základe ktorých je v TJ čerpané. Bolo to zle dokladované. 

 

p. Sobota 

- mal dotaz, či slávnostnú večeru pre dôchodcov platil p. Gavalec ako súkromná osoba, alebo ako 

  primátor  
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hlavná kontrolórka 

- konštatovala, že ako primátor mesta 

 

p. Gavalec 

- bolo to z repre fondu 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby tieto správy boli vzaté na vedomie? 

13 za                                                   - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

  

 Zápisnica z dočasnej komisie pre zistenie skutkového stavu financovania stavby Zariadenie 

 sociálnych služieb v meste Poltár 

    Na začiatku rokovania bolo schválené, že táto správa bude prerokovaná ako posledná a 

neverejne. 

 

p. Gavalec 

-  prečo neverejne 

 

primátor 

- všetci poslanci s tým súhlasili 

 

p. Sobota 

- nakoľko vec je v štádiu šetrenia, aby sa určité veci neprejednávali verejne. Občania sa dozvedia 

  podrobne o všetkých veciach, aby neboli otočené. Občania informovaní budú. 

 

MUDr. Baník 

- p. Gavalec na minulom zasadnutí spomínal, aby správu posúdil niekto iný, nezainteresovaný. 

 

- začlenenie Špeciálnej základnej školy do ZŠ na Ul. školskej a vytvorenie 2 špeciálnych tried 

    k 1. 9. 2007 

primátor mesta 

- konštatoval, že jednal s prednostom Krajského školského úradu a riaditeľkou špeciálnej základnej  

  školy. Budovu by sme odkúpili do majetku mesta a mohli by sme pokračovať v budovaní  

  obchodnej zóny. 

Hlasovanie: Kto je za začlenenie Špeciálnej základnej školy do ZŠ na Ul. školskej a vytvorenie 2  

                    špeciálnych tried k 1. 9. 2007? 

 13 za                                                         - proti                                      - sa zdrźal hlasovania 

 

- vytvorenie Spoločného školského úradu v meste Poltár za účelom kvalitného, racionálneho a 

    efektívneho zabezpečenia výkonu prenesených úloh štátnej správy na úseku školstva 

primátor mesta 

- konštatoval, že vytvorenie Spoločného školského úradu prejednávali na Klube starostov. Musí byť  

   minimálne 1.000 žiakov. Podľa predbežného zisťovania záujem o vytvorenie úradu majú skoro   

   všetky obce. Zo ŠR by sme dostali financie na mzdu 1 pracovníka, tiež na odvody do fondov a 

   na činnosť 15.- Sk/žiaka. Úrad by zahŕňal cca 1.843 žiakov  Organizačné usporiadanie by bolo  

   bez  právneho subjektu. Keď je od 1.000 do 2.000 žiakov, platia 1 pracovníka, nad 2.000 dvoch  

   pracovníkov. 

Diskusia: 

Bc. Vretenička 

- mal dotaz, či 15.- Sk na žiaka je na rok 

  



- 5 - 

prednosta MsÚ 

- nie 15.- Sk na žiaka je na rok 

 

MUDr. Gasperová 

- mala dotaz, či školský úrad bude iba pre ZŠ 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol v meste Poltár vytvorený Spoločný školský úrad?  

13 za                                                   - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

   

- prepracovanie PD „Poltár mestské kúpalisko - bazén 50 m“ na plavecký bazén alternatíva č.    

  3  /s hĺbkou 1, 50 m/, ktorú prepracuje autorizovaný architekt Ing. arch. Ján Katuščák,   

  Prešov  

Diskusia: 

p. Gavalec 

- stav na kúpalisku pre 450 ľudí, pokiaľ sa vybuduje 25 m bazén, nebudú môcť  viac púšťať 

   Boli dni, keď bolo aj 1250 návštevníkov. 

 

JUDr. Krajčo 

- s projektom je riešená aj parkovacia plocha 

 

MUDr. Baník 

- na Slovensku je iba 6,  alebo 7 päťdesiat metrových bazénov 

 

p. Srnišová 

- z hľadiska bezpečnosti je situácia pri kúpalisku kritická 

 

p. primátor 

- parkovacie plochy sa budú rozširovať a bol podaný projekt na vybudovanie chodníka od novej ZŠ  

  na Ul. slobody. Polícia by mala kontrolovať dodržiavanie rýchlosti. 

 

Mgr. Jánošík 

- kapacita na kúpalisku bola 400 ľudí a niekedy počas dobrého počasia bolo až 800. 

   Minimálna hĺbka nového bazéna by mala byť 1, 50 m. 

 

p. primátor 

- nevyjde viac spádovo 

Hlasovanie: Kto je za prepracovanie PD „Poltár mestské kúpalisko - bazén 50 m“ na plavecký 

bazén alternatíva č. 3, /s hĺbkou 1, 50 m/, ktorú prepracuje autorizovaný architekt Ing. arch. Ján 

Katuščák, Prešov? 

13 za                                         - proti                                                 - sa zdrźal hlasovania 

 

- vypracovanie PD na rekonštrukciu budovy MsÚ podľa predloženej štúdie vypracovanej Ing.  

    Jánom Kubaliakom 

p. primátor 

- konštatoval, že sa bude rekonštruovať strecha budovy MsÚ a v podkroví by sme vybudovali  8 

  nových kancelárií, zasadačku a prípravnú miestnosť 

Hlasovanie: Kto je za  vypracovanie PD na rekonštrukciu budovy MsÚ podľa predloženej štúdie 

vypracovanej Ing. Jánom Kubaliakom? 

13 za                                         - proti                                                 - sa zdrźal hlasovania 

  

-  kúpu nehnuteľnosti – pozemkov v k. ú. Poltár nasledovne: 

    E KN parc. č. 689 o výmere 10669 m2  kultúry orná pôda v celkovej hodnote 185.760.- Sk t. j.   
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    výmera 4477 m2 bola odkúpená v r. 1970 a zostávajúca výmera 6192 m2 po 30.- Sk/m2 a C KN   

    parc. ć. 2378/2 o výmere 195 m2 kultúry záhrada, C KN parc. ć. 2380/3 o výmere 33 m2 kultúry  

    zastavaná plocha a nádvorie, C KN parc. ć. 2381/1 o výmere 123 m2 kultúry záhrada, C KN parc.  

    č. 2381/2 o výmere 107 m2 kultúry záhrada a C KN parc. č. 2381/3 o výmere 37 m2 kultúry  

    zastavaná plocha a nádvorie po 300.- Sk/m2  v celkovej hodnote 148.500.- Sk od Ing. Juraja  

    Garaya, bytom Bezekova 2013/19, Bratislava - Dúbravka   

Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 

13 za                                         - proti                                                 - sa zdržal hlasovania 

 

- zámenu pozemkov medzi Mestom Poltár z parc. č.  2396/1 výmeru 621 m2, kultúra orná pôda  

   a spoluvlastníkmi MUDr. Andreou Baníkovou a Ing. Pavlom Benkom z parc. č.  2397 výmeru  

   621 m2 , kultúra orná pôda k. ú. Poltár, vzájomne v hodnote po 30.- Sk po vyhotovení GP.  

   Správny poplatok za návrh na vklad do katastra nehnuteľností budú znášať spoločne. 

Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 

13 za                                         - proti                                                 - sa zdržal hlasovania 

 

- odpredaj z pozemku vo vlastníctve Mesta Poltár z parc. č. 2396/1 výmeru 497 m2, kultúra orná 

    pôda v k. ú. Poltár v prospech kupujúcej MUDr. Andrea Baníková, v hodnote 30.- Sk za 1 m2    t.     

    t. j. celkom 14.910.- Sk  

Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 

13 za                                         - proti                                                 - sa zdržal hlasovania 

 

- odpredaj z pozemku vo vlastníctve Mesta Poltár z parc. č. 2396/1 výmeru 497 m2, kultúra orná 

   pôda v k. ú. Poltár a parc. č. 2392 vo výmere 287 m2, kultúra záhrada v k. ú. Poltár v prospech   

   kupujúceho Jozef Ňuňuk, v hodnote 30.- Sk za l m2, t. j. celkom 10.230.- Sk 

Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 

13 za                                         - proti                                                 - sa zdržal hlasovania 

 

-  kúpnu zmluvu na odpredaj nehnuteľnosti v k. ú. Poltár zapísanej na LV č. 489, C KN parc. č. 88  

   o výmere 51 m kultúry záhrada, parc. č. 89 o výmere 798 m2, kultúry zastavané plochy a  

   nádvoria a parc. č. 90 o výmere 792 m2 kultúry záhrada v podiele 3/ 6 v prospech kupujúcich  

   Tatiana Miklecová, MUDr. Soňa Homolová, Ing. Frantiśek Žilák za 1.- Sk z dôvodu, že uź  

    kúpna cena bola na predmetné nehnuteľnosti vyplatená v r. 1976 t. j. 819, 49 m2 za 820.- Sk,   

    návrh na vklad nehnuteľnosti na vklad do katastra znášajú kupujúci  

Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 

13 za                                         - proti                                                 - sa zdržal hlasovania 

 

-  majetko - právne vysporiadanie pozemkov vo vlastníctve Mesta - neknihované parcely  

    v intraviláne mesta v rámci stavby „Poltár - ochranné opatrenia na potoku Poltarica r. km  

    3, 00 – 5, 00“, ktoré nehnuteľnosti tvoria pozemky korýt vodných tokov a vodných stavieb    

    v prospech kupujúceho Slovenský vodohospodársky podnik, š. p. Banská Štiavnica     

    delimitačným protokolom. /okrem pozemkov nesúvisiacich s vodnými tokmi, t. j. ostatné  

    plochy a aj zvyšné neknihované pozemky, aby zostali naďalej vo vlastníctve Mesta/ 

Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 

13 za                                         - proti                                                 - sa zdržal hlasovania 

 

- odpredaj STL plynovej prípojky D 32 v dĺžke 7 bm z tlakovej rúry HDPE d 32 vybudovanej  

   v rámci stavby „ Zariadenie sociálnych služieb Poltár“ Mestom Poltár na Ul. slobody  

   v prospech:Slovenský plynárenský priemysel a. s. Bratislava za kúpnu cenu 35.563.- Sk  
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Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 

13 za                                         - proti                                                 - sa zdržal hlasovania 

 

Zmena organizačného poriadku Mesta Poltár podľa predloženého návrhu 

    Prednosta MsÚ predložil poslancom návrh na organizačnú zmenu v Organizačnom poriadku 

Mestského úradu v Poltári. Konštatoval, že organizačné zmeny sa netýkajú počtu zamestnancov na 

MsÚ, ale sa týkajú zmeny výkonu činností na jednotlivých oddeleniach, resp. výkonu nových 

činností, ktoré doteraz neboli v náplni práce žiadneho oddelenia MsÚ.    

Návrh je vypracovaný písomne a je prílohou zápisnice, ako aj návrh organizačnej schémy 

Mestského úradu v Poltári a zariadení mesta bez právnej subjektivity a s právnou subjektivitou. 

Diskusia: 

p. Gavalec 

- konštatoval, že na stavebnom oddelení sú dve tabuľky naviac 

 

prednosta MsÚ 

- niektoré doterajšie činnosti vykonávané na tomto oddelení samostatne dvomi pracovníkmi sa  

  kumulujú na výkon s jedným pracovníkom. 

 

Bc. Vretenička 

- mal dotaz, od kedy je platná zmena organizačného poriadku Mesta Poltár podľa predloženého 

   návrhu 

 

prednosta MsÚ 

- schválením 

 

p. Sobota 

- mali by sme sa zamyslieť nad funkciou mestského záhradníka 

 

prednosta MsÚ 

- máme takú funkciu, patrí pod MsPS 

 

p. Sobota 

- mal by patriť pod Mesto 

 

prednosta MsÚ 

- kto by ho riadil 

 

p. Sobota 

- pracovník pre ŽP 

 

prednosta MsÚ 

- je samostatný pracovník pod MsPS 

 

MUDr. Baník 

- vytvorenie funkcie projektového manažéra, sledovanie výziev do EÚ fondov, WEB stránka, 

   spracovateľ mestských novín, elektronické spracovanie pošty, to je všetko potrebné  a napreduje 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená zmena organizačného poriadku Mesta Poltár podľa 

predloženého návrhu? 

10 za                                                 - proti                                              3 sa zdrźali hlasovania 

MUDr. Jana Gasperová,                                                                            Bc. Jozef Vretenička, 
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Edita Klembasová,                                                                                    Renata Kancková 

MVDr. Július Balog,                                                                                  Pavel Gavalec, 

MUDr. Radovan Baník, 

Mgr. Pavel  Jánošík,  

Ing. Ján Kubaliak, 

Róbert Sobota, 

Ing. Július Kišák,  

Karol Pajda,  

Darina Srnišová,  

 

- pôžička z Fondu rozvoja bývania pre Bytherm s. r. o. vo výške 490.000.- Sk s tým, že pôžičku   

   vrátia v mesačných splátkach 100.000.- Sk počnúc od 6/2008 

   Na zasadnutie boli prizvaní aj konateľ s. r. o. p. Ing. Hájiček a p. Janka Šáliová, ekonómka.  

primátor mesta 

- konštatoval, že spor sa ťahá od r. 1992, kedy to bol OPBH. Keď sa nezaplatí, rastú penále.  

 

p. Šáliová 

- požadovanú pôžičku by Bytherm splácal od r. 2008. Tento rok treba nakúpiť merače TÚV za  

  1.660.000.- Sk, vrátiť nedoplatok do fondu údržba, úhrada plynu a prevádzkové náklady, čo 

   činí 2.490.500.- Sk. Finančná situácia nie je taká, aby sme dokázali spor vykryť a preto by bolo  

   splácanie od r. 2008. 

 

p. primátor 

- mal dotaz, či na budúci rok budú schopní splácať 6.000.000.- Sk a ešte 490.000.- Sk 

 

p. Šáliová 

- nedoplatok 10.500.000.-Sk vymáhame od neplatičov  

 

p. primátor 

- my máme predstavu, ale či to unesie mestský rozpočet 

 

Ing. Kišák 

- navrhol 490.000.- Sk z Fondu rozvoja bývania. Termín splácania od r. 2008,  na mestskej   

   rade nepočul. 

 

prednosta MsÚ 

- termín splácania nebol na mestskej rade predjednávaný 

 

Ing. Kišák 

- už dnes vidíme, že rozpočet, najmä výdavková časť, sa musí meniť. Ešte nevieme, aké budú  

   podielové dane. Doporučil riešiť zmenu rozpočtu na aprílovom zasadnutí MsZ. 

 

p. primátor 

- budeme mať príjem z predaja bytov 

 

Ing. Kiśák 

- to sú kapitálové príjmy 

 

p. Šáliová 

- nechceme dostať spoločnosť tam, kde naši predchodcovia 
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Ing. Hájiček 

- z ďalších 500.000.- Sk nám poplatok z omeškania odpustili 

- Mesto byty odpredá a nám zostanú dlžoby 

 

Ing. Kiśák 

- mal dotaz, koľko sa vrátilo na dlhoch 

 

p. Šáliová 

- ponížili sme o 1.700.000.- Sk 

 

p. Pajda 

- treba zobrať na zodpovednosť bývalé vedenie v Bytherme 

 

Ing. Kišák 

- teraz treba riešiť,  čo s finančnými prostriedkami. Ako ste v dohodovacom konaní? Bežné   

   investície pre rok  2007 sú 4.000.000.- Sk. Veď vieme, čo stojí úprava 100 m komunikácie  

   z vlastných zdrojov. 

   Prečo nie splácať od piateho mesiaca? 

   Čo so zmluvou za plyn? 

 

p. Šáliová 

- nedostali sme pokutu. Zima môže byť do mája. 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola poskytnutá bezúročná pôžička z Fondu rozvoja bývania pre 

Bytherm s. r. o. vo výške 490.000.- Sk s tým, že pôžičku vrátia v mesačných splátkach 100.000.- Sk 

počnúc od 6/2008? 

13 za                                                    - proti                                           - sa zdržal hlasovania 

 

- finančný príspevok na mesiac marec vo výške 130.000.- Sk na prevádzku Zariadenia   

  sociálnych služieb   

       Pri prejednávaní tohto bodu bola prítomná aj riaditeľka ZSS Ing, Valentínyová. 

Diskusia: 

Ing. Valentínyová 

- Mesto je povinné financovať zariadene, pretože nemáme žiadne iné financie na zabezpečenie  

   chodu a nemáme ani klientov. Za 3. mesiac boli výdavky 337.000.- Sk, príjmy 207.000.- Sk.   

   Rozdiel 130.000.- Sk nám chýba. Vyúčtovanie elektrickej energie bolo 30.000,. Sk príspevok 

    z ÚP bol znížený z 85.000.- Sk na 30.000.- Sk. 

 

p. Klembasová 

- mala dotaz, či 337.000.- Sk je na mzdy.  

 

primátor 

- na mzdy je 2l7.000.- Sk 

 

p. Klembasová 

- malo to riešiť bývalé vedenie. Na čo zobralo toľko ľudí. Prečo je toľko pracovníkov, keď nemajú  

   klientov? Kto ich prijímal? 

 

Ing. Valentínyová 

- prediskutovala som so zriaďovazeľom. Keď by bola dokončená druhá ćasť, boli by potrební. 
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primátor 

- na najbližśom zasadnutí MsR budeme riešiť túto otázku. 8 pracovníkov máme z ÚP a tých  

   nemôźme prepustiť, lebo by sme museli vrátiť financie. 

 

Ing. Valentínyová 

- je to spolu 900.000,- Sk 

 

primátor 

- treba sa zamyslieť nad tým, či ich nemôžme zamestnať v iných zariadeniach, napr. údrźbára, 

   upratovačku...  Dostavba je v nedohľadne a financie nedostaneme. 

 

Ing. Kiśák 

- na sezónnu aj do MsPS 

 

MUDr. Baník 

- preberali sme to aj na MsR. Činnosť v ZSS treba prehodnotiť, keď bude dostatok materiálov na  

   riešenie. Intenzívne sa tým budeme zaoberať. Zmenil sa príspevok z ÚP. 

 

Ing. Valentínyová 

- znížil sa na 30.000.- Sk. Príjmy máme z toho, ćo poskytujeme ZOS služby, napr. varíme,  

   upratujeme. 

 

Ing. Kišák 

- v rozpoćte sa poćítalo s príspevkom z VÚC. Niekto to zaplatiť musí, ale náklady aby boli 

minimálne. 

 

Ing. Valentínyová 

- nikto nevedel, źe sa to nedokonćí 

 

MUDr. Baník 

- 21. 11. 2006 bola kontrola z VÚC a p. riaditeľka záznam nikomu nepredloźila. 

 

Ing. Valentínyová 

- minulý primátor o tom bol informovaný 

 

p. Gavalec 

- poslali to pośtou na odsúhlasenie 

 

primátor 

- mal dotaz, prečo orgány mesta o tomto zázname nerokovali, keď bol taký dôleźitý 

 

Ing. Valentínyová 

- ja som zriaďovateľovi záznam poskytla 

 

primátor 

- vy ste v januári tvrdili, źe peniaze boli schválené 

 

MUDr. Baník 

- konštatoval, že dňa 21. 11. 2006 bol vypracovaný záznam z prešetrenia priestorových a  

   materiálnych podmienok na poskytovanie sociálnych služieb v Zariadení sociálnych služieb.    



- 11 - 

 

  Prešetrenie vykonali zamestnankyne OSVZ ÚBBSK za účasti riaditeľky Ing. Márie Valentínyovej. 

 

  V závere bolo konštatované, že: 

   Zrekonštruovaná časť zariadenia sociálnych služieb pôsobí účelne a vkusne, je bezbariérová. Tá   

   časť zariadenia, ktorá bude slúžiť ako domov dôchodcov, ešte nie je ukončená a teda nie je  

   pripravená pre zahájenie poskytovania sociálnych služieb. 

   Preto je nevyhnutné, aby Zariadenie sociálnych služieb v Poltári zaslalo Úradu BBSK informáciu 

   po vykonaní kolaudácie a ukončení prác /vrátane materiálneho vybavenia/ v časti, kde bude   

   domov dôchodcov. 

 

     Z uvedeného vyplýva, že kým stavba nebude skolaudovaná, nedostaneme z VÚC financie na 

prevádzku. 

 

 Uvedený záznam bol  primátorovi mesta Ing. Rončákovi predložený až dňa 22. 1. 2007. Na 

zasadnutí zastupiteľstva VÚC dňa 7. 12. 2006 bolo prerozdelené pre všetky zariadenia 76.000.000.- 

Sk. Poltár tam na základe vykonaného šetrenia nefiguroval. Pokiaľ chceme dostať financie, musí 

byť uskutočnená dostavba. 

 

p. Gavalec 

- 8. 2. sme tu sedeli a dohodli sa, že do konca apríla bude táto stavba hotová, kde sedelo 

zastupiteľstvo s primátorom. No bohuźiaľ si myslím, že v tomto sa absolútne nič nedeje, lebo, źe 

pokiaľ stavba bude odovzdaná do konca apríla od l. 7. peniaze sa dostanú 

  

primátor 

-taký máme prísľub predsedu samosprávneho kraja p. Murgaša. Bol som osobne u neho, takto som 

sa s ním dohodol. 

 

p. Gavalec 

-čo tomu bráni, aby sa to dotiahlo? 

 

primátor 

-ja neviem 

 

MUDr. Baník 

- bráni tomu vec, ktorú budeme prejednávať na neverejnom zasadnutí  MsZ a to skôr, ako bude 

zverejnená správa komisie, ktorá ten skutkový stav prešetrovala. Nemôže sa v daných priestoroch 

konať, čiže k dnešnému dňu. 

 

p. Gavalec 

- kto to zakázal, že sa nebude pokračovať? 

 

MUDr. Baník 

-nebola ukončená práca komisie na prešetrenie dostavby 

 

Gavalec 

-kto zakázal, že sa do konca apríla nemôže tá časť dokončiť? 

 

MUDr. Baník 

-financovanie stavby 
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p. Gavalec 

-kto zakázal,  keď sme sa 8. 2. dohodli, že do konca apríla bude hotová tá časť, s dodávateľom a 

teraz nevidím dôvod, prečo by sa nemalo pokračovať a dokončiť. Kto zakázal, meno. 

 

MUDr. Baník 

-s dodávateľom stavby 

 

p. Gavalec 

-dodávateľ stavby tam prehlásil za prítomnosti mňa, že áno, že súhlasí s tým 

 

MUDr. Baník 

-dodávateľ stavby, subdodávateľ a projektant boli vyzvaní, aby dodali rozpočet, PD, ktorá 

k dnešnému dňu dodaná nie je 

 

p. Gavalec 

-nie je pravda. Boli tu v piatok, len vaša pracovníčka Bahledová povedala, že k tomu sa stavať 

nebude a ani sa toto riešiť nebude a poslala ich preč. Prišli za mnou, čo majú robiť.  Klameš a 

zavádzaš túto spoločnosť,  aj MsZ 

 

prednosta 

-povedz, kto to bol 

 

p. Gavalec 

p. Kováč a Deák 

 

hlavná kontrolórka 

-môžem ísť pre p. Bahledovú? 

 

Ing. Kišák 

-ale toto má byť na neverejnom 

 

p. Gavalec 

- nech aj občania tohto mesta vedia, čo sa tu deje 

 

primátor 

-ty tu obviňuješ a medializuješ 

 

p. Gavalec 

-áno, treba to medializovať, to kontrolórka otvorila, aj s Bahledovou 

 

p. Klembasová 

-nepamätám si, že by sme na zastupiteľstve prejednávali, že do apríla sa dokončí domov dôchodcov 

 

p. Gavalec 

-na rade to tu bolo 

 

p. Sobota 

-8. 2. sme tu sedeli, aby sme v tom teraz nepokračovali, lebo sa musíme dohodnúť na určitej 

možnosti dostavby. Za určitých okolností, určitých financovaní a podmienok, tie dodnes nie sú 

jasné, tak dnes nemôžeme povedať, že sa niečo dokončí a získajú sa peniaze z VÚC. Nemusí to byť  
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pravda. Ja ťa chcem opraviť, že nezavádzaj ľudí, čo tu sedia,  ty p. Gavalec. Stavbu budeme 

preberať v bode neverejný. Veľa vecí sa ti vysvetlí a verím, že sa ti veľmi vysvetlí. 

 

p. Gavalec 

-ja si myslím. nech sa dozvedia i občania 

 

p. Sobota 

-občania sa dozvedia, keď sa prípad uzavrie. A ty,  aby si sa teraz nevyjadroval a nezneužíval to, že 

sú tu občania, keď vieš, že sme sa zaviazali, že o tomto budeme rokovať neverejne. Potom budú  sa 

z toho vyvodzovať dôsledky a aby si si nemyslel, že to nechceme medializovať. To si zaslúži 

medializovať, čo sa tam udialo. 

 

primátor 

-novinári sa to dozvedia. P. Rimaj sa aj s tebou rozprával. Zajtra bude volať o 10, 00 hod. Povedal 

som mu, že kým sa to neprejedná,  informácie vám nedám. 

 

p. Gavalec 

-v piatok tu bol Deák s Kováčom. Mali ste dotiahnuť to, čo rada rozhodla, alebo doporučila, že 

prehodnotila dostavbu. Mal sa dať sem na zastupiteľstvo taký zápis, aby boli pravdivé údaje,  no 

bohužiaľ ste v tejto veci s nimi,  aj vy sama,  nechcela debatovať.  

 

p. Bahledová 

-veď netáraj. Veď tu sedeli, bol tu prítomný aj prednosta,  p. Hricová. My sme sa s nimi rozprávali, 

ja som im vysvetlila postup, aký chceme. Chceme tú II. etapu dostavať s tým, že p.Ing.Kováč mal 

spísať všetky práce, ktoré neboli doteraz prevedené. Mal spísať nový výkaz výmer na práce, ktoré 

sa majú dokončiť a má dať dokopy PD. Toto všetko tu bolo povedané. 

 

p. Krajčo 

-čo vám odovzdal  

 

p. Bahledová 

-neodovzdal mi nič. Vyzvala som ich písomne,  do dnešného dńa nemám nič. 

 

p. Sobota 

-takže p. Gavalec,  tu je vyjadrenie svedkov a pracovníka, či sme odmietli prevziať nejaké 

dokumenty a papiere 

 

p. Gavalec 

-ale oni prišli s tým,  čo sa 8. 3. dohodlo 

 

p. Sobota  

-oni nemali právo rozhodnúť  

 

Ing. Kiśák 

-keď sme sa dohodúvali,  bolo povedané aj „ b“ nielen „a“. Do dnešného dńa nemáme výkaz výmer, 

PD. Takže aj oni niečo zameškali v tom termíne, čo sme boli dohodnutí. Bez výkazu a rozpočtu sa 

púštať do dokončenia nevieme. 

 

primátor 

-čo sa týka dostavby, budeme pokračovať na neverejnom zasadnutí 
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p. Klembasová 

- ako je to možné,  keď p. Gavalec vedel o zázname z kontroly ZSS,  prečo povedal, že za tým treba 

šľapať 

 

Ing. Valentínyová 

- VÚC dáva na prevádzku 

 

Mgr. Jánošík 

- nevieme pracovné náplne ľudí, ktorí pracujú v ZSS. Výberová komisia a to traja ľudia, vybrali  

   riaditeľku. Keby bola súkromníčka, kde by sa obrátila? Kto podpisoval zmluvy novým   

   pracovníkom? Keď videli, že financie z VÚC nedostali, nemali prijať pracovníkov. 

 

Ing: Valentínyová 

- zriaďovateľ schválil štruktúru a prijímalo sa na základe toho 

 

Ing. Kišák 

- jedno je schéma a ďalšie je naplnenie 

 

Ing. Valentínyová 

- nie sú všetky miesta naplnené 

 

primátor 

- bude sa to riešiť na budúcom MsZ  

 

Bc. Vretenička 

- keď sa schvaľovali finančné prostriedky na minulom MsZ , pýtal som sa, či bude dosť 

 

Ing. Kiśák 

- keď nie sú pracovníci využití, nech robia niečo iné 

 

primátor 

- budeme hovoriť o racionalizácii 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol schválený finančný príspevok na mesiac marec vo výške 

130.000.- Sk na prevádzku Zariadenia sociálnych služieb ? 

9 za                                             - proti                                           4 sa zdrźali hlasovania 

MUDr. Jana Gasperová,                                                                  Edita Klembasová, 

MVDr. Július Balog,                                                                        Bc. Jozef Vretenička, 

Pavel Gavalec,                                                                                 Renata Kancková, 

MUDr. Radovan Baník,                                                                   Mgr. Pavel  Jánošík, 

Ing. Ján Kubaliak,  

Róbert Sobota, 

Ing. Július Kišák, 

Karol Pajda,  

Darina Srnišová,  

  

- pracovný čas hlavnej kontrolórky na plný úväzok  

primátor 

- konštatoval, źe hlavný kontrolór pracuje aj v niektorých obciach na plný úväzok. Vo väčších  

   mestách je dokonca oddelenie hlavného kontrolóra s ďalšími ľuďmi. Ja si myslím, že v takom   
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  meste ako je Poltár, hl.kontrolór by mal pracovať na plný úväzok. Má čo šetriť, vidíte sami, že 

   v podstate všade máme nejaké nedostatky a úlohou kontrolóra je nájsť tieto nedostatky. Robí to 

   v záujme občanov mesta, takže ako som to povedal na MsR, som za to, aby sa úväzok  

   hlavného kontrolóra zvýšil na 1,0. 

 

Ing. Kiśák 

- ďalšia poloźka, s ktorou sme nepoćítali 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol pracovný čas hlavnej kontrolórky schválený na plný úväzok?  

9 za                                                        - proti                                               4 sa zdržali hlasovania 

MUDr. Jana Gasperová,                                                                                  Karol Pajda, 

Edita Klembasová,                                                                                           Ing. Július Kiśák, 

MVDr. Július Balog,                                                                                        Pavel Gavalec, 

MUDr. Radovan Baník,                                                                                    Darina Srnišová 

Mgr. Pavel  Jánošík, 

Ing. Ján Kubaliak, 

Róbert Sobota,   

Bc. Jozef Vretenička, 

Renata Kancková  

 

- finančné prostriedky vo výške 75.920.- Sk na zakúpenie stolov a stoličiek do spoločenskej  

   miestnosti KD 

Hlasovanie: Kto je za tento návrh? 

13 za                                                      - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

- zloženie zábezpeky na kúpu majetku úpadcu MONT – REAL, s. r. o. Ul. 13. januára Poltár 

  patriaci do konkurznej podstaty mimo dražby pozostávajúci: 

  a/ zo všetkých nehnuteľností nachádzajúcich sa v k. ú. Poltár zapísaných v Správe katastra 

      Poltár na LV 2127 spolu s hnuteľnými vecami nachádzajúcimi sa  v týchto    

      nehnuteľnostiach a peňažnými pohľadávkami 

  b/ zo všetkých nehnuteľností nachádzajúcich sa v k. ú. Zelené zapísaných na Správe katastra 

      Poltár na LV 1593 vo výške 1.500.000.- Sk nasledovne: 800.000.- Sk z rezervného fondu 

      Mesta  a 700.000.- Sk z bežného účtu na účet 8099244/1200 

Hlasovanie: Kto je za tento návrh? 

13 za                                                      - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

- predaj uvolnených bytov, ktoré neboli odpredané formou ponukového konania, za  

  vyvolávaciu cenu: 

  a/ Tibor Illéš, jednoizbový byt č. 24 na Ul. sklárskej 503/14 

      cena bytu                                105.000.- Sk 

  b/ Ivana Kretová, jednoizbový byt č. 41, Ul. sklárska 594/58 

      cena bytu                                105.000.- Sk 

Hlasovanie: Kto je za tento návrh? 

13 za                                                      - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

- odvolanie členky bytovej komisie p. Vlasty Melicherovej 

Hlasovanie: Kto je za predloźený návrh? 

13 za                                                      - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

 



- 16 - 

 

- návrh za členku bytovej komisie Janku Šáliovú, pracovníčku Bytherm s. r. o. 

Hlasovanie: Kto je za predloźený návrh? 

13 za                                                      - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

 odmenu bezpríspevkovým darcom krvi držiteľom Jánskeho plakety 

Zlatá plaketa                                  700.- Sk 

 

Strieborná plaketa                           500.- Sk 

 

Bronzová plaketa                            300.- Sk 

Hlasovanie: Kto je za tento návrh? 

13 za                                                      - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

- odvolanie členov likvidačnej komisie: JUDr. Krajčo, Bc. Uhrinová, Ing. Švantnerová, Skypalová, 

Fulerčík 

Hlasovanie: Kto je za to, aby boli odvolaní z likvidačnej komisie? 

13 za                                                      - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

- návrh na schválenie novej likvidačnej komisie v zložení: JUDr. Krajčo, Bc. Uhrinová, Oravcová, 

Srniśová, Sobota 

Hlasovanie: Kto je za to, aby tento návrh bol schválený? 

13 za                                                      - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

- návrh na vrátenie finančných prostriedkov vo výške 400.000.- Sk poskytnutých na dostavbu   

  Zariadenia sociálnych služieb v meste Poltár 

Hlasovanie: Kto je za to, aby boli financie vrátené? 

13 za                                                      - proti                                          - sa zdržal hlasovania 

 

- návrh na odvolanie delegovaných zástupcov zriaďovateľa z Rád škôl a školských zariadení 

 

ZŠ, Ul. školská                        Mgr. Mária Mäkká 

                                                 

ZŠ, Ul. slobody                        Ing. Ivan Solivajs 

 

MŠ, Ul. sklárska                              Elena Slavkovská            

                                                         Július Dováľ 

 

MŠ, Ul. kanadská                     

 

ŠSZČ BLESK                          Ing. Jozef Žilík              

                                                         Vlasta Kojnoková 

 

ZUŠ                                                 Anna Kmeťová                        

Špeciálna základná škola                     Milan Fulerčík 

 

Gymnázium                                          Jaroslava Skypalová 

 

SOUP                                                    Milan Fulerčík 

Hlasovanie: Kto je za to, aby boli odvolaní z Rád škôl a školských zariadení? 

13 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 
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- návrh na delegovanie nasledovných zástupcov zriaďovateľa do  Rád škôl a školských zariadení: 

ZŠ, Ul. školská                         Ing. Július  K I Š Á K 

Edita  K L E M B A S O V Á 

 

ZŠ, Ul. slobody                       Mgr. Pavel  JÁ N O Š Í K, 

 

MŠ, Ul. sklárska                                  Pavel  G A V A L E C  

                                                 MUDr. Jana  G A S P E R O V Á              

 

MŠ, Ul. kanadská                    MVDr. Július  B A L O G 

 

ŠSZČ BLESK                                      Róbert  S O B O T A 

                                                      Bc. Jozef  V R E T E N I Č K A 

 

ZUŠ                                                     Darina  S R N I Š O V Á                   

Špeciálna základná škola                     Karol  P A J D A 

 

Gymnázium                                          Renata  K A N C K O V Á 

 

SOUP                                                    Jozef  V R E T E N I Č K A 

 

Diskusia: 

Bc. Vretnićka 

- rieśili sme to na śkolskej komisii. MUDr. Baník nechcel byť delegovaný, lebo má iné povinnosti. 

   S ním sme neuvaźovali. 

 

Ing. Kiśák 

- tieź nechce byť delegovaný, lebo je pracovne zaneprázdnený. 

 

Mgr. Jánošík 

- v uplynulom období  bol za poslancov on, Mäkká a Klembasová za Mesto 

 

Bc. Vretenička 

- navrhol namiesto Ing. Kišáka do Rady školy na Ul. Školskej MVDr. Baloga 

 

Hlasovanie: Kto je za pôvodný návrh len s tým, že Ing. Kiśáka nahradí MVDr. Balog? 

13 za                                                - proti                                       - sa zdrźal hlasovania 

 

D I S K U S I A : 

p. Klembasová 

- upozornila, aby sa na sklárske ihrisko nechodilo autom, pretoźe brána od garáží je otvorená. 

   Navrhla tam vybudovať oplotenie, alebo vybágrovať. 

- prevádzka pri "STEELE "/ za rohom/ nemá kontajner, ukladajú smeti do vriec 

- spevokol nefungoval asi l rok. Teraz ho vedie riaditeľka ZUŠ a jedna z ućiteliek. P. Kelemen mal  

   za skúšku, alebo vystúpenie 250.- Sk. Tieto dve by boli spokojné, keby mali po 150.- Sk. 

- poďakovala sa za vybudovanie chodníka z Podhorskej na Novú ul. 

  

MUDr. Baník 

- Mesto prejavilo záujem o majetok VÚC po ZSŠ – S. Bude sa to realizovať ku koncu školského  

   roka. Zatiaľ je to cudzí pozemok. 
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Hlasovanie: 

Kto je za to, aby dve učiteľky, ktoré vedú spevokol, mali platené po 150.- Sk za skúšku, alebo 

vystúpenie?  

12 za                                                   - proti                             - sa zdrźal hlasovania 

                                                                                                   Ing. Kišák neprítomný 

 

p. Srnišová 

- konštatovala, že v Zelenom nemajú predajňu potravín. Starí ľudia si nemajú kde kúpiť chlieb a      

  mlieko. 

- na budove, kde sídli knižnica, treba opraviť odkvapové rúry 

- v budove sa nachádza vyradený materiál. Ak je to mestský majetok, treba ho odtiaľ odviezť. 

- na kriźovatke smerom na Rovňany sú stĺpy prichytené na záhradke, bolo by ich treba spevniť 

- MsPS by mal vyčistiť jarky, aby sa predišlo záplavám. Sú upchaté rúry. 

- aktivaćní pracovníci by mali byť primerane prerozdelení aj do Zeleného a Slanej Lehoty, urćiť im  

   čo majú urobiť, skontrolovať to a smeti odpratať 

- navrhla na ulicu k továrni osadiť kontajner a prekontrolovať funkćnosť rozhlasu 

- ďalej konštatovala, že na uliciach je neporiadok, treba vypracovať harmonogram 

- na železnićnej stanici a k továrni je zlá komunikácia. Pri rodinnom dome p. Ťaźkého a Urdovcov  

   a tieź smerom k tehelni treba komunikáciu vysypať štrkom. 

- na cintoríne je v zlom stave studňa 

- niekto pri cintoríne vyrezal agáty a bordel zostal tam 

 

p. Kancková 

- navrhla rieśiť zastávku na stanici 

- vybudovanie detského ihriska, p. Slaniniak mal dať rozpočet 

 

p. Gavalec 

- akú pracovnú dobu má p. Horváthová, komu hlási pracovné cesty. Treba prehodnotiť, či spĺňa  

   požiadavky na výkon funkcie. Od l. 7. 2007 je nový zákon a p. Horváthová a Vóglová nespĺňajú  

   podmienky.  

- bolo podané trestné stíhanie na Bystrianskeho, klamal aj audit a hlavná kontrolórka 

- prečo primátor nedal žiadosť na odpredaj polikliniky 

- právnik nech dosleduje, aby technickým službám neunikali financie 

 

prednosta 

- ja som právnik, alebo prednosta? 

 

p. Gavalec 

- ja som sa to dozvedel iba tohto roku 

 

p. Sobota 

Na p. Slaniniaka mám veľa vecí: 

- výmena piesku v pieskoviskách 

- preveriť uzavreté zmluvy s podnikateľmi 

- p. Slaniniaka prizvať na zasadnutie MsZ 

 

p. Kancková 

-každá prevádzka má mať smetnú nádobu 
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Mgr. Jánošík 

- ćo sa týka polikliniky, vo VÚC máme poslancov z Kokavy, p. Bálint bol neprítomný, 

   Ing. Chromek hlasoval za odpredaj. Treba zaslať list Murgašovi a vyzvať obidvoch poslancov. 

 

primátor 

- bol ohľadom polikliniky aj za p. Marcinekom, ktorý hovoril o 16.000.000.- Sk a p. Murgaś o  

  20.000.000.- Sk. Dňa 13. 3. mám stretnutie s Ficom. 

 

MUDr. Baník 

- vysvetlil situáciu o odpredaji polikliniky. Konśtatoval, źe odpredaj bol zverejnený na internete 

   5. 2. len  krátko a bez zverejnenia podmienok. Žiadosti Mesta a P + P neboli vzaté do úvahy. 

    9. 2.  do 14, 00 hod.,  aby sa zúćastnili záujemcovia, ktorí splnili podmienky. Nebolo v našich  

    silách, aby sme to zabezpećili. Dozvedeli sme sa vo štvrtok večer. 

    Volali sme p. Marcinekovi a ďalším primátorom dotknutých miest. Podmienky mohli splniť iba  

     s. r. o., ktoré to dopredu vedeli. Na klube starostov bolo dohodnuté, źe bude zaslaný list. 

 

primátor 

- na budúci týždeň bude stretnutie s Murgašom 

 

p. Gavalec 

- treba urobiť všetko preto, aby sme polikliniku dostali 

 

MUDr. Baník 

- vec nie je uzavretá. Mesto s ďalśím poskytovateľom hľadá riešenie. Či budeme schopní zaplatiť  

   toľko. 

 

p. Gavalec 

- poliklinika pôjde za l. Sk, treba vybaviť s Murgašom 

 

p. Klembasová 

- bývalý primátor p. Koršó rozbehol za polikliniku, prećo p. Gavalec v tom za 2 roky nekonal? 

 

primátor 

- stav za p. Korśóa bol taký, že poliklinika už mala ísť Mestu za l.- Sk  

 

p. Klembasová 

- upozornila na to, že je potrebná rekonštrukcia KD. Treba opraviť strechu, zvody, kanalizáciu. 

 

prednosta 

- dali sme projekty na poskytnutie finanćných prostriedkov na KD a Krištáľ 

 

p. Andilová 

Navrhla: 

- doviezť do pieskovísk piesok 

- vybudovať výbeh pre psov. V jednom vchode je až 6 psov. 

- vypracovať smernicu pre psíčkarov. Pri prihlasovaní aby dostávali aj hygienické vrecúška. 

 

MVDr. Balog 

 je tlak na majiteľov psov. 90% chodí so psami pravidelne na vakcináciu  a nechodí ich venčiť 

do 
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   pieskovísk. 

 

p. Repa 

- či musia platiť toľko za vývoz PDO, keď potrebujú vývoz 1 x do týždňa  

- ako sa porieši nádrž nad kúpaliskom 

- polikliniku sme mali dostať za l.- Sk. Ak to schvália, vlastníik bude tam prevádzkovať za 5 rokov  

polikliniku a potom tam môže byť všeličo. Budova je postavená 46 rokov a bolo by škoda, keby 

sme chodili do Lučenca, alebo do Rimavskej Soboty. 

- nie všetky šachty sú zakryté a vyćistené 

- upozornil na premnoženie holubov na streche 

- na budove múzea je odpadnutý roh a na synagóge je rozbité okno. Nie je sprístupnená synagóga. 

- upozornil na neporiadok na železničnej stanici 

- treba obrezať černičie na Kanadskej ul.  

- vybrať z chodníkov elektrické stĺpy 

- vybudovanie kompostoviska 
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U ZN E S E N I E. Č. 3/2007 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 26. 2. 2007  

 

 

M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O : 

I. B E R I E  N A  V E D O M I E 

1. správu z kontroly využitia účelovej dotácie poskytnutej z mestského rozpočtu pre Mestskú 

    organizáciu - Jednoty dôchodcov v Poltári na r. 2006 

2. správu o výsledku kontroly vyuźitia účelovej dotácie pre Slovenský zväz protifašistických  

    bojovníkov na r. 2006 

3. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre Slovenský zväz zdravotne postihnutých ZO  

    Poltár 

4. správu z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za r. 2006 

5. správu z vykonanej kontroly podnikateľské aktivity vedúcich pracovníkov mesta 

6. Zápisnicu dočasnej komisie pre zistenie skutkového stavu financovania stavby Zariadenie 

    sociálnych sluźieb v meste Poltár 

7. reakciu dodávateľa stavby na Zápisnicu dočasnej komisie pre zistenie skutkového stavu   

    financovania stavby Zariadenia sociálnych sluźieb v meste Poltár 

 

II. S C H V A Ľ U J E 

1. správu o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

2.správu o výsledku kontroly inventarizácie nehmotného a hmotného dlhodobého majetku, 

   DDHM,  DHM, OTE a zásob mesta Poltár ku dňu 31. 12. 2006 

3. začlenenie Špeciálnej základnej školy do ZŠ na Ul. školskej a vytvorenie 2 špeciálnych tried 

    k 1. 9. 2007 

4. vytvorenie Spoločného školského úradu v meste Poltár za účelom kvalitného, racionálneho a 

    efektívneho zabezpečenia výkonu prenesených úloh štátnej správy na úseku školstva 

5. prepracovanie PD „Poltár mestské kúpalisko - bazén 50 m“ na plavecký bazén alternatíva č. 1, 

    /s hĺbkou 1, 50 m/, ktorú prepracuje autorizovaný architekt Ing. arch. Ján Katuščák, Prešov  

6. vypracovanie PD na rekonštrukciu budovy MsÚ podľa predloženej štúdie vypracovanej Ing.  

    Jánom Kubaliakom 



7. kúpu nehnuteľnosti – pozemkov v k. ú. Poltár nasledovne: 

    E KN parc. č. 689 o výmere 10669 m2  kultúry orná pôda v celkovej hodnote 185.760.- Sk t. j.    

    výmera 4477 m2 bola odkúpená v r. 1970 a zostávajuca výmera 6192 m2 po 30.- Sk/m2 a C KN   

    parc. ć. 2378/2 o výmere 195 m2 kultúry záhrada, C KN parc. ć. 2380/3 o výmere 33 m2 kultúry  

    zastavaná plocha a nádvorie, C KN parc. ć. 2381/1 o výmere 123 m2 kultúry záhrada, C KN parc.  

    č. 2381/2 o výmere 107 m2 kultúry záhrada a C KN parc. č. 2381/3 o výmere 37 m2 kultúry  

    zastavaná plocha a nádvorie po 300.- Sk/m2  v celkovej hodnote 148.500.- Sk od Ing. Juraja  

    Garaya, bytom Bezekova 2013/19, Bratislava - Dúbravka   

8. zámenu pozemkov medzi Mestom Poltár z parc. č.  2396/1 výmeru 621 m2, kultúra orná pôda  

    a spoluvlastníkmi MUDr. Andreou Baníkovou a Ing. Pavlom Benkom z parc. č.  2397 výmeru  

    621 m2 , kultúra orná pôda k. ú. Poltár, vzájomne v hodnote po 30.- Sk po vyhotovení GP.  

    Správny poplatok za návrh na vklad do katastra nehnuteľností budú znášať spoločne. 

9. odpredaj z pozemku vo vlastníctve Mesta Poltár z parc. č. 2396/1 výmeru 497 m2, kultúra orná 

    pôda v k. ú. Poltár v prospech kupujúcej MUDr. Andrea Baníková, v hodnote 30.- Sk za 1 m2 

    t. j. celkom 14.910.- Sk  

10.odpredaj z pozemku vo vlastníctve Mesta Poltár z parc. č. 2396/1 výmeru 54 m2, kultúra orná  

     pôda v k. ú. Poltár a parc. č. 2392 vo výmere 287 m2, kultúra záhrada v k. ú. Poltár v prospech  

     kupujúceho Jozef Ňuňuk, v hodnote 30.- Sk za l m2, t. j. celkom 10.230.- Sk 
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11. kúpnu zmluvu na odpredaj nehnuteľnosti v k. ú. Poltár zapísanej na LV č. 489, C KN parc. č. 88  

      o výmere 51 m kultúry záhrada, parc. č. 89 o výmere 798 m2, kultúry zastavané plochy a  

      nádvoria a parc. č. 90 o výmere 792 m2 kultúry záhrada v podiele 3/ 6 v prospech kupujúcich  

      Tatiana Miklecová, MUDr. Soňa Homolová, Ing. Frantiśek Žilák za 1.- Sk z dôvodu, že uź  

      kúpna cena bola na predmetné nehnuteĺnosti vyplatená v r. 1976 t. j. 819, 49 m2 za 820.- Sk,   

      návrh na vklad nehnuteľnosti na vklad do katastra znášajú kupujúci  

12. majetko - právne vysporiadanie pozemkov vo vlastníctve Mesta - neknihované parcely  

      v intraviláne mesta v rámci stavby „Poltár - ochranné opatrenia na potoku Poltarica r. km  

      3, 00 – 5, 00“, ktoré nehnuteľnosti tvoria pozemky korýt vodných tokov a vodných stavieb    

      v prospech kupujúceho Slovenský vodohospodársky podnik, š. p. Banská Štiavnica   

      delimitačným protokolom. /okrem pozemkov nesúvisiacich s vodnými tokmi, t. j. ostatné  

      plochy a aj zvyšné neknihované pozemky, aby zostali naďalej vo vlastníctve Mesta/ 

13. odpredaj STL plynovej prípojky D 32 v dĺžke 7 bm z tlakovej rúry HDPE d 32 vybudovanej  

      v rámci stavby „ Zariadenie sociálnych služieb Poltár“ Mestom Poltár na Ul. slobody  

      v prospech: Slovenský plynárenský priemysel a. s. Bratislava za kúpnu cenu 35.563.- Sk  

14. zmenu organizačného poriadku Mesta Poltár podľa predloženého návrhu 

15.  pracovný čas hlavnej kontrolórky na plný úväzok  

16.  finančné prostriedky vo výške 75.920.- Sk na zakúpenie stolov a stoličiek do spoločenskej  

       miestnosti KD 

17. bezúročnú pôžičku z Fondu rozvoja bývania pre Bytherm s. r. o. vo výške 490.000.- Sk s tým,   

      že pôžičku vrátia v mesačných splátkach 100.000.- Sk počnúc od 6/2008 

18. zloženie zábezpeky na kúpu majetku úpadcu MONT – REAL, s. r. o. Ul. 13. januára Poltár 

      patriaci do konkurznej podstaty mimo dražby pozostávajúci: 

      a/ zo všetkých nehnuteľností nachádzajúcich sa v k. ú. Poltár zapísaných v Správe katastra 

          Poltár na LV 2127 spolu s hnuteľnými vecami nachádzajúcimi sa  v týchto    

         nehnuteľnostiach a peňaźnými pohľadávkami 

      b/ zo všetkých nehnuteľností nachádzajúcich sa v k. ú. Zelené zapísaných na Správe katastra 

          Poltár na LV 1593 vo výške 1.500.000.- Sk nasledovne: 800.000.- Sk z rezervného fondu 

          Mesta  a 700.000.- Sk z beźného účtu na účet 8099244/1200 

19. finančný príspevok na mesiac marec vo výške130.000.- Sk na prevádzku Zariadenia sociálnych  

      služieb   

20. predaj uvolnených bytov, ktoré neboli odpredané formou ponukového konania, za  



      vyvolávaciu cenu: 

      a/ Tibor Illéš, jednoizbový byt č. 24 na Ul. sklárskej 503/14 

 

    cena bytu                             105.000.- Sk 

      b/ Ivana Kretová, jednoizbový byt č. 41, Ul. sklárska 594/58 

      cena bytu                                105.000.- Sk 

21. za členku bytovej komisie Janku Šáliová, pracovníčku Bytherm s. r. o. 

22. odmenu bezpríspevkovým darcom krvi držiteľom Jánskeho plakety 

Zlatá plaketa                                  700.- Sk 

 

Strieborná plaketa                           500.- Sk 

 

Bronzová plaketa                            300.- Sk 

23. likvidačnú komisiu v zložení: JUDr. Krajčo, Bc. Uhrinová, Oravcová, Srniśová, Sobota 

24. aby dvom učiteľkám, ktoré vedú spevokol, bola vyplácaná finančná odmena vo výške po 150.- 

Sk za skúšku, alebo vystúpenie 

25. ukončenie činnosti komisie pre zistenie skutkového stavu financovania Zariadenia sociálnych  

      služieb v meste Poltár 
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III. S Ú H L A S Í 

1.s vrátením finančných prostriedkov vo výške 400.000.- Sk poskytnutých na dostavbu Zariadenia 

   sociálnych služieb v meste Poltár 

 

IV. O D V O L Á V A 

1. delegovaných zástupcov zriaďovateľa z Rád škôl a školských zariadení 

 

ZŠ, Ul. školská                        Mgr. Mária Mäkká 

                                                  

ZŠ, Ul. slobody                        Ing. Ivan Solivajs 

 

MŠ, Ul. sklárska                              Elena Slavkovská            

                                                         Július Dováľ 

 

MŠ, Ul. kanadská                     

 

ŠSZČ BLESK                          Ing. Jozef Žilík              

                                                         Vlasta Kojnoková 

 

ZUŠ                                                 Anna Kmeťová                        

Špeciálna základná škola                     Milan Fulerčík 

 

Gymnázium                                          Jaroslava Skypalová 

 

SOUP                                                    Milan Fulerčík 

  

2. členku bytovej komisie p. Vlastu Melicherovú 

3. členov likvidačnej komisie: JUDr. Krajčo, Bc. Uhrinová, Ing. Švantnerová, Skypalová, Fulerčík 

 

V.  D E L E G U J E 

1. nasledovných zástupcov zriaďovateľa do  Rád škôl a školských zariadení: 

 



ZŠ, Ul. školská                        MVDr. Július  B A L O G  

                                                             Edita  K L E M B A S O V Á 

 

ZŠ, Ul. slobody                       Mgr. Pavel  JÁ N O Š Í K, 

 

MŠ, Ul. sklárska                                  Pavel  G A V A L E C  

                                                 MUDr. Jana  G A S P E R O V Á              

 

MŠ, Ul. kanadská                    MVDr. Július  B A L O G 

 

ŠSZČ BLESK                                      Róbert  S O B O T A 

                                                      Bc. Jozef  V R E T E N I Č K A 

 

ZUŠ                                                     Darina  S R N I Š O V Á                   

Špeciálna základná škola                     Karol  P A J D A 

 

Gymnázium                                          Renata  K A N C K O V Á 
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SOUP                                                    Jozef  V R E T E N I Č K A 

 

 

V.  P O V E R U J E 

l. primátora mesta ďalej konať vo veci financovania dostavby Zariadenia sociálnych sluźieb 

 

 

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta prítomným za 

úćasť a rokovanie mestskěho zastupiteĺstva ukonćil. 

 

 

 

 

Ing. Pavel  R O N Č Á K                                                JUDr. Frantiśek  K R A J Č O 

        primátor                                                                             prednosta MsÚ 

 

 

 MUDr. Jana  G A S P E R O V Á                                   MVDr. Július  B A L O G 

I. overovateľ                                                                        II. overovateľ 

 

 

Zapísala: Marta  K U P Č E K O V Á 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Z Á P I S N I C A 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 26. 2. 2007  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


